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28 augustus 2019 

Wethouder in gesprek met Buurtpanel 1276 
Bert Rebel: 'Belang van Inwoners staat voor het gemeentebestuur altijd voorop' 

Wethouder Bert Rebel heeft woensdag 28 augustus een petitie van het Buurtpanei 1276 over de 
energietransitie in de wijken Stad en Lande/Bovenweg in ontvangst genomen. De petitie werd 
door 387 Nederlanders ondertekend. Na de overhandiging volgde een constructief gesprek met 
vertegenwoordigers van het buurtpanei. Wethouder Rebel: "We hebben het gehad over de 
verantwoordelijkheid die wij hebben als gemeente, maar ook over de verantwoordelijkheid die 
het buurtpanei heeft ais vertegenwoordiger van een groep wijkbewoners. Het is belangrijk dat 
we discussiëren over feiten en niet over aannames. Ik kijk terug op een prettig, open en eerlijk 
gesprek." 

Geluid uit de wijk 
Het buurtpanel zegt geen tegenstander te zijn van de energietransitie, maar maakt zich zorgen over 
de betaalbaarheid ervan voor inwoners. Ook wil het buurtpanel namens de wijk meepraten over dit 
vraagstuk. Wethouder Rebel begrijpt dat een aantal bewoners een geluid uit de wijk laat horen. "Wij 
luisteren graag naar alle bewoners, dus ook naar het buurtpanel. Daarom is het goed dat zij, samen 
met veel andere betrokken wijkbewoners, deelnemen aan de klankbordgroep. Daarin kunnen 
inwoners hun stem laten horen, wat volop gebeurt. Het buurtpanel had ook graag zitting genomen in 
het overleg met onze professionele partners, zoals de woningcorporatie en de netbeheerder. Dat ligt 
ingewikkelder. Lang niet alle inwoners zijn of voelen zich namelijk door het buurtpanel 
vertegenwoordigd. Verder worden tijdens die gesprekken nu en dan vertrouwelijke bedrijfsgegevens 
meegedeeld." 

Naar meer duidelijkheid 
Wethouder Rebel constateert dat er de nodige vragen en zorgen zijn rond dit onderwerp. "Dat kan ook 
niet anders bij zo'n complex vraagstuk. De landelijke overheid heeft als doel gesteld dat in 2050 de 
gebouwde omgeving aardgasvrij moet zijn. Net als alle andere gemeenten in Nederland bereidt de 
gemeente Huizen zich daarop voor door inwoners te betrekken. We doen dat heel zorgvuldig en zeker 
niet overhaast. Het is dan jammer om te zien dat er ineens nieuwsberichten verschijnen dat deze twee 
wijken in Huizen versneld van het gas af gaan met alle kosten voor inwoners van dien. Ik vind het erg 
belangrijk dat we de discussie op basis van feiten voeren, niet op basis van geruchten en aannames. 
Stap voor stap meer duidelijkheid en perspectief geven, op een manier en met een tempo dat bij 
Huizen past, dat is wat we aan het doen zijn. Die boodschap wil ik heel graag nog eens meegeven 
aan alle bewoners, niet alleen van deze wijken maar in heel Huizen." 

Geen dwang 
Van sneile besluiten of dwang om de woningen aardgasvrij te maken is in de komende jaren absoluut 
geen sprake. "Alle betrokkenen proberen met elkaar een verstandige visie te ontwikkelen die past bij 
de wijk en de bewoners. We zitten middenin dat proces, er moet nog heel veel onderzocht worden. En 
doet zich op korte termijn een kans voor, natuurlijk gaan we dan onderzoeken of we die samen met 
een deel van de wijk kunnen benutten. Op basis van mogelijkheden, niet op basis van verplichtingen". 
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aldus wethouder Rebel. "Want besef ook dat gas alleen maar duurder wordt en dat niets onderzoeken 
dus ook geen optie is." 

Bewoners ondersteunen 
Wie nu of in de nabije toekomst het huis gaat verbouwen, zou bijvoorbeeld energiebesparende 
maatregelen in de woning kunnen treffen. Alle scenario's wijzen uit dat het slim is om je woning te 
isoleren. Wethouder Rebel: 'We gaan met het Duurzaam Bouwloket van de gemeente 
(duurzaambouwloket.nl) aan de slag om te kijken hoe we de inwoners van Huizen daarbij het beste 
kunnen helpen. Onafhankelijke informatie en deskundige adviezen zijn daarbij heel belangrijk. Verder 
gaat het om slimme financiering en goede technische oplossingen. De landelijke overheid is dus zeker 
ook aan zet, samen met bijvoorbeeld bouw- en installatiebedrijven en banken." 

Duurzaam, betrouwbaar en betaalbaar 
Wethouder Rebel: "Het belang van inwoners staat voor het gemeentebestuur altijd voorop, ook bij de 
energietransitie. Welke alternatieven voor aardgas er in de toekomst ook komen, oplossingen moeten 
duurzaam, betaalbaar en betrouwbaar zijn. We dwingen niemand te investeren. Wel helpen we graag 
bij het maken van de juiste keuzes. Ik hoop dat de inwoners van Huizen het gemeentebestuur dat 
vertrouwen gunnen." 
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